# 《单词百科:subtropical是什么意思?subtropical怎么发音?subtropical的解释和用法》

英语单词subtropical是什么意思?subtropical怎么读?subtropical怎么发音?美加网为您整理了subtropical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### subtropical怎么读

subtropical的读音:[ s b tr p kl]

#### subtropical的意思

1、adj.亚热带的;亚热带特点的;

## subtropical的近义词

1、semitropical adj.亚热带的;

2、subtropic 副热带;

#### subtropical的双语例句

1. Western China is the dividing line between subtropical and temperate.

是中国西部亚热带与暖温带的分界线.

2. The subtropical island has a remarkably rich native flora.

这个亚热带岛屿有相当丰富的乡土植物种类.

3. Therefore, the flora of Caiyanghe Nature Reserve is transitional toward the subtropical flora of Yunnan.

从热带亚洲植物区系过渡到东亚植物区系的过渡与转变,显然发生在思茅莱阳河地区以北.

4. The Formosan landlocked salmon is the only salmon to live in a subtropical region.

台湾的樱花钩吻鲑是唯一生活在亚热带的鲑鱼

5. Is a subtropical monsoon climate zone, mild climate, four distinct seasons, abundant rainfall.

aZZ

属亚热带季风气候区, 气候温和, 四季分明, 雨量充沛.

6. Hyundai Heavy Industries for the city of Panzhihua, is located in subtropical climate zones.

攀枝花为现代重工业城市, 地处亚热带山地气候区.

7. But the photoperiod sensitivity of the tropical and subtropical maize blocked this process.

针对热带亚热带玉米种质这些特点,诱变可以发挥重要的作用.

8. It is expected that PODUL will move NE along the NW periphery of the subtropical ridge.

预料杨柳将在馀下时间沿副热带高压脊西北部向东北移动.

9. The air was perfumed with the scent of subtropical vegetation.

空气中弥漫着亚热带植物的香气.

10. PEIPAH is now predominantly steered by the subtropical ridgeENE of it, inducing a weak NW movement.

琵琶正沿副热带高压脊的西南部向西北方向移动.

11. Fuzhou is located in the subtropical, summer sun and long, hot summer harder and harder.

福州地处亚热带,夏季日晒时间长,酷暑难当.

12. New Zealand a mild sea climate, while the north is subtropical. It rains a lot.

新西兰属于温和的海洋性气候,而北部是亚热带气候,多雨.

13. The subtropical dynamics is a new field that the atmospheric scientist is fronted with.

副热带动力学是大气科学家所面临的一个新的研究领域。

14. A dynamical model is developed to simulate the variation of subtropical high ridge line section (SHRS).

发展了一个描述副热带高压脊 面变化 的动力模型.

15. In most parts of the tropical climate, the southern parts of the subtropical climate.

大部分地区属热带气候,南部部分地区为亚热带气候.

16. In the tropical and subtropical south, trees and other vegetation remain green all year.

南方树木常青,一派热带和亚热带风光.

17. However, its application in tropical and subtropical species has not been extensively studied.

当前已经被广泛应用在温带地区两栖类的年龄判断.

18. Under the natural conditions, the central subtropical zone of China is impossible to be desertified.

我国中亚热带在自然条件下不会荒漠化.

以上是美加网为您整理的subtropical怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

https://dict.tjqzz.com/subtropical

